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معالي محمد بن هادي الحسيني
وزير دولة للشؤون المالية
 
يشغل معالي محمد بن هادي الحسيني منصب وزير دولة للشؤون المالية ويسعى لتحقيق الأهداف الاستراتيجية للوزارة وخدمة مصالح الدولة على المستوى الداخلي والخارجي، حيث يحمل خبرة تزيد عن 25 عاماً في العديد من القطاعات الاقتصادية، شاملة القطاعات المالية والتأمين والعقارات والاتصالات إلى جانب قطاع التجزئة.
 
يشغل معاليه حالياً عضوية عدة مجالس إدارة. ومنها رئاسة مجلس إدارة الهيئة العامة للمعاشات والتأمينات الاجتماعية، ورئاسة مجلس شركة الاتحاد للمعلومات الائتمانية، ومنصب نائب رئيس مجلس الإدارة للهيئة الاتحادية للضرائب، وعضوية مؤسسة دبي للاستثمارات الحكومية، وعضوية إدارة جهاز الإمارات للاستثمار. إضافة الى ذلك فهو عضو مجلس إدارة كل من بنك الإمارات دبي الوطني ومصرف الإمارات الإسلامي ومؤسسة دبي العقارية. وهو عضو في عدة من لجان المؤسسات والهيئات المذكورة. 
 
في السابق تولى معاليه كذلك عضوية عدة مجالس ادارة أخرى تضاف الى سجله المهني ومنها رئاسة مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة “دو"، ورئاسة مجلس إدارة شركة إعمار مولز، ومؤسسة الامارات للاتصالات، واتصالات المغرب، وشركة اتحاد اتصالات (موبايلي)، و دنيز بنك في تركيا. كما أشرف على العديد من عمليات الدمج والاستحواذ والتمويل خلال مشاركاته الفعالة في اللجان لدى المؤسسات والشركات التي شارك في عضويتها.
 
يحمل معاليه شهادة الماجستير في إدارة الأعمال الدولية من جامعة ويبستر في سويسرا.



H.E. Mohamed bin Hadi Al Hussaini 
Minister of State for Financial Affairs

His Excellency Mohamed bin Hadi Al Hussaini is the Minister of State for Financial Affairs.  He is responsible for the achievement of the Ministry’s strategic objectives and serving the interests of the UAE at local and international levels. His Excellency brings more than 25 years’ experience in several economic sectors, including finance, insurance, real estate, telecommunications, and retail.

His Excellency is a member of several boards of directors. He is the Chairman of the General Pension and Social Security Authority (GPSSA) and the Chairman of Al Etihad Credit Bureau (AECB). H.E. Al Hussaini is also Vice Chairman of the Federal Tax Authority, a board member of the Investment Corporation of Dubai (ICD) and a board member of the Emirates Investment Authority. In addition, His Excellency is a board member of Emirates NBD Bank P.J.S.C., Emirates Islamic Bank P.J.S.C., and Dubai Real Estate Corporation (Wasl) and is a member of several of these corporations' board committees.

Previously, His Excellency also served on several other boards of directors which adds to his professional portfolio. Those included serving as the Chairman of the Board of Directors of Emirates Integrated Telecommunications Company "Du", Chairman of the Board of Directors of Emaar Malls, Emirates Telecommunications Corporation (Etisalat), Maroc Telecom, Etihad Etisalat Company (Mobily), and Deniz Bank in Turkey. During his membership term at these corporations, H.E. Al Hussaini participated actively in several board committees where he led many notable mergers, acquisitions, and financing transactions.

H.E.  Al Hussaini holds a Master's degree in International Business Administration from Webster University in Switzerland.
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